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Protokół Nr XII/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 13 sierpnia 2007 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 13 sierpnia 2007 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 13 sierpnia 2007 roku o godzinie 18.20.  
W XII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń Halina Łączna ; 
• Przedstawiciel Posterunku Policji w Czempiniu – sierŜ. Sztab. M. Brzozowski; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtys Sołectwa Jarogniewice, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy.  

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 13 sierpnia 2007 
roku o godzinie 17.00 otworzył XII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XII sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.    

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XII sesji i do przedłoŜonego projektu 
uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w  obecności 14 radnych przyjęła jednogłośnie 
porządek obrad XII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, który przedstawiał się              
w sposób następujący: 
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1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5.    Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok.  
6.    Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej  

w Czempiniu opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników.   
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
8.   Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                      

w okresie międzysesyjnym.  
9.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
10.  Wolne głosy i wnioski.  
11.  Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem z XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe 
jest on zgodny z przebiegiem XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Radna ElŜbieta Grygier nadzorująca protokół z poprzedniej sesji poinformowała zebranych, 
Ŝe zapoznała się protokołem z XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, który jest zgodny                    
z prawdą i wniosła o przyjęcie go przez Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 27 czerwca 2007 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 8 radnych: 
 

1. Radny Aleksander Wieliński w sprawach:  
� wcześniejszego załączania wieczorem oświetlenia ulicznego na Osiedlu Nr 4                

w Czempiniu i późniejszego wyłączania oświetlenia rano, poniewaŜ aktualnie 
wyłącza się rano o godzinie 4.40, a włącza wieczorem o godzinie 22.00.  

� wykoszenia poboczy ulicy Polnej i śeromskiego w Czempiniu oraz sprzątania               
i zbierania nieczystości – piasek w obrębie sklepu przy posesjach Pana 
Piaseckiego, Kabata, Haremzy; 

� wycięcia dzikich krzewów, które „wchodzą” w jezdnię drogi wojewódzkiej                   
w kierunku Śremu i stwarzają dogodne miejsce do powstawania dzikiego 
wysypiska śmieci;  

� naprawy i przywrócenia do uŜywalności po ostatnich deszczach ulicy 
Konopnickiej i śeromskiego; po ostatnich ulewach ulicami tymi płynęły 
olbrzymie ilości wody, które wyryły 0,5 – metrowe koryta stwarzające zagroŜenie 
w ruchu pieszych i samochodów; istnieje takŜe ryzyko przewrócenia się płotu 
cmentarza ewangelickiego.  

2. Radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawach: 
� obniŜenia studzienki deszczowej znajdującej się na drodze gminnej w Borowie 

przy posesji nr 65 b – studzienka znajduje się powyŜej asfaltu, co powoduje, ze 
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woda deszczowa nie spływa, tylko zalewa drogę przed posesją, co utrudnia dojście 
do domu.  

� wyrównania dróg gminnych nieutwardzonych w Borowie, gdyŜ stan ich po duŜych 
opadach utrudnia poruszanie się niemi; w szczególności dotyczy to drogi od 
posesji Pana M. Mroczka do Pana J. Nyczaka – droga dojazdowa do ich posesji; 

3. Radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
� wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych o wycięcie samosiejek akacji przy 

drodze powiatowej Piotrkowice – Jarogniewice, które ograniczają widoczność                  
i stanowią zagroŜenie dla ruchu samochodowego; 

� udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy jest w planach równanie jakiegokolwiek 
odcinka drogi polnej w Jarogniewicach; 

� udzielania odpowiedzi na pytanie, czy jest szansa ustawienia wiaty przystankowej 
dla dzieci dojeŜdŜających do szkoły do Głuchowa; 

� usunięcia kamieni, które znajdują się w pasie ruchu w miejscowości Sierniki                  
i stwarzają dla niego niebezpieczeństwo.  

4. Radny Augustyn Szymczak w sprawach:  
� określenia terminu postawienia przystanku autobusowego w Słoninie; 
� pobudowania przejścia dla pieszych przy posesji pani Nowak w Słoninie; 
� udzielenia odpowiedzi na pytanie, kiedy będzie naprawiony dach na świetlicy                 

w Słoninie; 
� udzielania odpowiedzi na pytanie, jak daleko są zaawansowane prace związane ze 

sprzedaŜą budynku po szkole w Słoninie; 
5. Radny Maciej Głochowiak w sprawie: wystąpienia do zarządcy drogi nr 311                       

z zapytaniem, czy istnieje moŜliwość oznaczenia przejścia dla pieszych na wysokości 
przystanku autobusowego szkolnego, poniewaŜ jego brak powoduje 
niebezpieczeństwo dla dzieci przechodzących do autobusu dowoŜącego ich do szkoły.  

6. Radny Krzysztof Giemza w sprawach: 
� ustawienia znaku ostrzegawczego ograniczającego prędkość na zakręcie drogi              

w kierunku Pecnej – za Bieczanami (teren gminy Mosina) – jest to niebezpieczny 
odcinek drogi; 

� wyjaśnienia na piśmie powodów braku realizacji uchwały Rady Miejskiej                        
w Czempiniu o budowie i remoncie drogi w Głuchowie,   

7. Radny Jacek Jaśkowiak w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, co dalej się 
dzieje w sprawie przejęcia boiska sportowego w Zadorach od Agencji Rolnej Skarbu 
Państwa.  

8. Radny Wojciech Adamski w sprawach:  
� wycięcia drzewa przy drodze powiatowej Czempiń – Borowo na naroŜniku 

wyjazdu z Osiedla Przylesie i Nowego Borówka w kierunku Czempinia. Wniosek 
jest uzasadniony z uwagi na ograniczenie przez te drzewa widoczności przy 
wyjeździe w kierunku Czempinia; 

� uporządkowania pobocza drogi powiatowej na odcinku od Restauracji „Kogucik” 
do Przedszkola na ulicy Borówko Stare.  

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę 
Łączną  uwag nie wniesiono.   
 



 4 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/58/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 sierpnia 2007 roku              
w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawioną przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej                  
w Czempiniu opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników przedstawionego wraz                      
z uzasadnieniem przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu Przemysława 
Sztukowskiego.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XII/59/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 13 sierpnia 2007 roku 
w sprawie powołania zespołu do przedstawienia Radzie Miejskiej w Czempiniu 
opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników przedstawionego wraz                           
z uzasadnieniem przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
Przemysława Sztukowskiego.  
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 4  i 5  do niniejszego protokołu: 

1. Radny Wojciech Adamski do punktu 13 Sprawozdania – „ Spotkanie z dyrektorem 
departamentu Infrastruktury w Urzędzie Marszałkowskim oraz Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w sprawie moŜliwości inwestycyjnych na terenie gminy” poprosił              
o wyjaśnienie, czy jest moŜliwość pomyślnego rozwiązania kwestii remontu drogi                   
w Głuchowie, tak, aby dokonać go kompleksowo łącznie z jego początkiem łączącym 
się z drogą krajową – Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe spotkanie to 
dotyczyło wszystkich gminnych inwestycji, jakie byłyby moŜliwe do wykonania 
wzdłuŜ odcinka drogi wojewódzkiej biegnącej przez gminę Czempiń. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe gmina składała juŜ wnioski o pozyskanie środków 
na ten cel, jednakŜe nie otrzymała ich, poniewaŜ składała wniosek na środki na 
budowę chodnika przy ulicy Gruszkowej w Czempiniu.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe podczas spotkanie omawiano sprawę 
budowy ścieŜki rowerowej od przejazdu kolejowego w kierunku Głuchowa oraz 
kwestia remontu studzienek kanalizacyjnych.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe sprawa remontu drogi w Głuchowie 
nie jest łatwa, a dostosowanie wyjazdu, o którym mówi radny Wojciech Adamski 
podniosłoby koszty planowanej inwestycji dwukrotnie, bo trzeba by było 
przebudować całe skrzyŜowanie drogi powiatowej z wojewódzką. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe rozmowy w sprawie drogi prowadzi wykonawca, który 
wygrał przetarg na realizację tegoŜ zadania.  

2. Radny Jacek Jaśkowiak pytał, czy są potwierdzone informacje, Ŝe na pewno nie 
dojdzie do budowy drogi S5. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe 
informacje na ten temat są sprzeczne i jej realizacja jest uzaleŜniona od środków                 
z programów operacyjnych.   
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� Radny Włodzimierz Kuciak do punktu 2 Sprawozdania – „Narada wyjazdowa 
przedstawicieli gmin – członków Związku Międzygminnego SELEKT – wyłonienie 
partnera do współpracy” - Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe do 
współpracy ze Związkiem zgłosiły się firmy: REMONDIS SANITECH, ZUO 
CLEAN CITY Sp. z o.o., Tönsmeier i na piśmie swoją ofertę złoŜyły dwie z nich: 
REMONDIS SANITECH oraz Tönsmeier -  w dniu 20 sierpnia 2007 roku odbędzie 
się kolejne spotkanie członków Zarządu Związku z przedstawicielami firm i dojdzie 
do ostatecznego wyłonienia partnera. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe jeŜeli doszłoby do wyboru firmy Tönsmeier, to wówczas prace 
rozpoczną się                   w Piotrowie wiosną 2008 roku.   

� Radny Aleksander Wieliński do punktu 11 Sprawozdania – „Spotkanie robocze                  
z projektantem sali widowiskowo - sportowej” - Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe spotkanie dotyczyło kwestii sposobu ogrzewania sali, które                  
w pierwotnej wersji miało być to ogrzewanie podłogowe, ale postanowiono zmienić 
plany i zastosować system ogrzewania taki, jak w salach sportowych na terenie 
powiatu kościańskiego – w Oborzyskach Starych, Krzywiniu, Racocie.   

 
Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

� uczestniczył w obchodach Święta Policji w Racocie;  
� uczestniczył w uroczystości 103 - urodzin Pana Ignacego Dudy z Borowa wraz                    

z Burmistrz Gminy Czempiń i Radnym Jerzym KrzyŜostaniakiem; 
� w kaŜdą środę pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu; 
� wpłynęły na jego ręce pisma: 

- w dniu 18 lipca 2007 roku podpisane przez: Raszewska M., Włodarczak W., Nowak 
M., Michalski – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu; 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zauwaŜył, 
Ŝe Państwo, którzy podpisali pismo mało się interesują sprawami gminy, poniewaŜ            
w kaŜdej sprawie, o której mowa w piśmie radny Krzysztof Giemza zgłasza 
interpelację i jest zainteresowany podjęciem określonych działań.     
- w dniu 13 lipca 2007 roku od Zarządu Osiedla Nr 5 w Czempiniu – stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.   
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe pismo 
zostanie przekazane do Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych Rady Miejskiej 
w Czempiniu z prośbą o jego przeanalizowanie i przedstawienie odpowiednich wniosków 
Radzie Miejskiej w Czempiniu.  
 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Aleksandra Wielińskiego:  
� w sprawie oświetlenia – interpelacja zostanie skierowana do zakładu 

oświetlenia z prośbą o zmianę zaprogramowania godzin włączania                             
i wyłączania oświetlenia;  

� w sprawie uporządkowania poboczy drogi ulicy Polnej i śeromskiego – 
interpelacja zostanie przekazana do Zakładu Gospodarki Komunalnej                      
w Czempiniu;  
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� w sprawie drogi wojewódzkiej – zostanie przekazana do zarządcy drogi; 
� w sprawie stanu ulic śeromskiego i Konopnickiej – prace remontowe na 

pewno zostaną wykonane.  
2. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka:  

� w sprawie obniŜenia studzienki - interpelacja zostanie przekazana do Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Czempiniu;  

�  w sprawie równania dróg – jesienią odbędzie się równanie dróg na terenie 
gminy; 

3. Radnego Piotra Wojciechowskiego:  
� w sprawie wycinki dzikich akacji – interpelacja zostanie przekazana do 

Zarządu Dróg Powiatowych – Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe dysponuje odpowiedzią na temat wycinki samosiejek przy 
drodze Piechanin – Srocko, które zostaną wycięte zimą; 

� w sprawie wiaty przystankowej – Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe jedna z mieszkanek Jarogniewie zgodziła się na 
postawienie wiaty na prywatnym gruncie i w tej chwili Urząd Gminy                    
w Czempiniu oczekuje na  wyznaczenie terminu spotkania w tej sprawie przez 
Zarząd Dróg Krajowych i Autostrad – w spotkaniu tym zostanie 
poinformowany radny z tego okręgu, sołtys i Rada Sołecka;  

� w sprawie kamieni w Siernikach – interpelacja zostanie przekazana do 
zarządcy drogi; 

� w sprawie równania dróg -  jesienią odbędzie się równanie dróg na terenie 
gminy; 

4. Radnego Augustyna Szymczaka:  
� w sprawie wiaty przystankowej – jest zgoda na jej postawienie na gruncie 

jednej z mieszkanek Słonina;  
� w sprawie przejścia dla pieszych – Zarząd Dróg Powiatowych poinformował, 
Ŝe wykona je w terminie późniejszym, nie podając konkretnej daty; 
interpelacja zostanie ponowiona; 

� w sprawie remontu dachu na świetlicy – zostaną sprawdzone podjęte w tym 
kierunku kroki; 

� w sprawie budynku po szkole w Słoninie – w trakcie przygotowania jest plan 
podziału działki; 

5. Radnego Macieja Głochowiaka – interpelacja zostanie przekazana do zarządcy drogi 
nr 311;  

6. Radnego Jacka Jaśkowiaka – odpowiedź zostanie udzielona na piśmie;  
7. Radnego Wojciecha Adamskiego:  

� w sprawie wycinki drzewa – interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg 
Powiatowych; 

� w sprawie uporządkowania poboczy przy drodze powiatowej – Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe postara się zrealizować ta interpelację; 

8. Radnego Krzysztofa Giemzy: 
� w sprawie znaku drogowego – interpelacja zostanie przekazana do gminy 

Mosina; 
� w sprawie drogi w Głuchowie – pełna informacja i wyjaśnienia zostaną 

przedstawione na piśmie. 
 

Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe do Urzędu Gminy                
w Czempiniu wpłynęła informacja, Ŝe został zakończony remont drogi powiatowej Piechanin 
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– Srocko Wielkie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe czynione są starania, aby 
dalszy remont tej drogi został ujęty w planach remontów dróg powiatowych na rok przyszły. 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe remont drogi Borówko 
stare rozpocznie się w dniu 20 sierpnia 2007 roku, natomiast w dniu dzisiejszym rozpoczęły 
się prace nad budową chodnika na ulicy Gruszkowej w Czempiniu.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w związku                           
z organizacją DoŜynek Wojewódzko – Archidiecezjalnych – gmina Czempiń została 
zobowiązana do pokrycia kosztów występów dwóch zespołów oraz noclegów dla szesnastu 
dudziarzy, jest równieŜ odpowiedzialna za wykonanie powiatowego wieńca doŜynkowego, 
udekorowanie drogi wjazdowej od Poznania i mieszkanka Donatowa jest Starościną 
DoŜynek.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe jeŜeli będą środki 
finansowe, to remont studzienek kanalizacyjnych na ulicy 24 Stycznia i Rynku zostanie 
wpisany jako zadanie do realizacji na rok przyszły.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu 
Jan Marciniak zaproponował, Ŝe dla rozwiania wszelkich wątpliwości związanych z budową 
drogi w Głuchowie powinno zostać zorganizowane posiedzenie Komisji Rady Miejskiej  
Czempiniu i zainteresowanych radnych z wykonawcą drogi. Jan Marciniak podkreślił, Ŝe 
wypowiadając się na temat moŜliwych rozwiązań w kwestii budowy tejŜe drogi, naleŜy znać 
załoŜenia projektowe i dokumentację oraz wiedzieć o wszystkich implikacjach związanych             
z jej budową. Jan Marciniak podkreślił, Ŝe – w jego opinii – wykonawca drogi zbyt 
pobłaŜliwie potraktował generalna Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, poniewaŜ na 
odpowiedź na pismo skierowane do niej w styczniu 2007 roku oczekiwał do kwietnia 2007 
roku. Jan Marciniak poinformował, Ŝe w miesiącu wrześniu powinno dojść do rozpoczęcia tej 
inwestycji, zaś z uwagi na fakt, Ŝe nie jest ona czasochłonna – prace powinny zakończyć się 
w terminie dwóch miesięcy. Jan Marciniak poinformował, Ŝe przedstawi na piśmie 
kalendarium związane z działaniami w związku z wykonaniem tego zadania i przekaŜe je do 
wiadomości Rady Miejskiej w Czempiniu.  
  
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazując na pismo na temat działań 
radnego Krzysztofa Giemzy – podkreśliła, ze na zebraniu soleckim w Głuchowie była mowa 
o przeniesieniu wiaty przystankowej do pobudowanej w tym celu zatoki, zatem wynika                 
z tego, iŜ osoby, które list podpisały nie uczestniczyły w nim, dlatego dziwi się zarzutom 
skierowanym pod adresem radnego Krzysztofa Giemzy.  
 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Włodzimierza Kuciaka, czy znane są przyczyny 
niedawnego poŜaru budynku na Rynku w Czempiniu, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota 
Krystyna Lew poinformowała, Ŝe nie są znane przyczyny poŜaru, jednakŜe wskazuje się na 
duŜe prawdopodobieństwo zamoknięcia instalacji elektrycznej. Burmistrz Gminy Czempiń 
Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w dniu jutrzejszym odbędzie się w Urzędzie Gminy 
spotkanie z osobami, które utraciły majątek w wyniku tegoŜ poŜaru i zostanie podjęta decyzja 
o udzieleniu im pomocy na zakup najpotrzebniejszych sprzętów.  
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Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe z informacji, jakie posiada – na pewno nie dojdzie 
do budowy drogi S5, tymczasem Ŝycie przy drodze Głuchowo – Jarogniewice – staje się 
coraz bardziej uciąŜliwe. Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe moŜe dojść w przyszłości 
do celowego blokowania przejścia dla pieszych na tej drodze przez mieszkańców. Radny 
Piotr Wojciechowski podkreślił, Ŝe włączenie się do ruchu na tej drodze staje się prawie 
niemoŜliwe, a natęŜenie ruchu jest coraz większe.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe inwestycja została skreślona  
z realizacji ze środków europejskich, jednakŜe istniej jeszcze szansa na jej realizację ze 
środków krajowych i będzie realizowana częściowo.  
  
W odpowiedzi na pytanie radnego Jerzego KrzyŜostaniaka o budowę chodnika w Gorzycach, 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe przedłuŜono chodnik do 
obelisku, jednakŜe został złoŜony wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych o przełoŜenie 
chodnika na drugą stronę.  
 
Radny Władysław Matysiak zwrócił uwagę na problem budynku gminnego po szkole                    
w Piechaninie, którego stan jest tragiczny, a zamieszkuje go jedna osoba. 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe do sprzedaŜy budynku mogło 
dojść w przeszłości, ale tak się nie stało. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe były prowadzone rozmowy z najemcą lokalu, który chciał kupić cały 
budynek, tymczasem moŜe jedynie część, którą zamieszkuje. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
przypomniała, Ŝe w poprzedniej kadencji radny z terenu Piechanina dąŜył do tego, aby 
budynku nie sprzedawać i wykorzystać go na potrzeby sołectwa. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe remontowanie tegoŜ budynku nie ma sensu. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe jest wstępny podział gruntów otaczających szkołę na trzy działki 
wystawione na przetarg i jedna działka zostanie przeznaczona na ogródek jordanowski. 
Zdaniem Burmistrz Gminy Doroty Krystyny Lew gminy nie stać na wyremontowanie tegoŜ 
budynku. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe najemcy lokalu naleŜy się mieszkanie 
nauczycielskie i nie moŜna tego zmienić, a tymczasem gmina miała ofertę sprzedaŜy tegoŜ 
budynku na potrzeby pracowni malarskiej z uwzględnieniem jej udostępnienia na potrzeby 
sołectwa.  
 
Radny Władysław Matysiak podkreślił, Ŝe nie moŜna czekać aŜ w budynku tym dojdzie do 
tragedii.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe budynek ten nadaje się 
tylko do rozbiórki.  
 
Radny Krzysztof Giemza podkreślił, Ŝe jeŜeli otrzyma na piśmie zapewnienie, Ŝe we wrześniu 
rozpocznie się budowa drogi w Głuchowie, to mieszkańcy na pewno do tego terminu 
cierpliwie poczekają, ale jeŜeli termin ten jest nieaktualny, to naleŜałoby zorganizować 
spotkanie z zainteresowanymi, poniewaŜ mieszkańcy obawiają się, Ŝe przepadną środki 
finansowe na ten cel zarezerwowane.   
Radny Krzysztof Giemza w odniesieniu do odczytanego przez Przewodniczącego Rady 
radnego Krzysztofa Sankiewicza listu na temat działań radnego Krzysztofa Giemzy – radny 
Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe w liście tym został pomówiony o mówienie nieprawdy, 
tymczasem jest człowiekiem prawdomównym, który mówi prawdę bez względu na sytuację           
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i reakcje innych. Radny Krzysztof Giemza podkreślił, Ŝe w sprawie przystanku mieszkańcy 
obecni na zebraniu w Głuchowie wiedzą, jakie działania zostaną podjęte w najbliŜszym czasie 
i Ŝe nastąpi jego przeniesienie. Radny Krzysztof Giemza podkreślił, ze sam był 
przeciwnikiem postawienia wiaty w okolicach kościoła, gdzie dzisiaj zarzuca się bałagan             
w tym miejscu. Radny Krzysztof Giemza podkreślił, Ŝe park w Głuchowie „nie jest 
własnością radnego”, a sam jest przeciwnikiem zbierania śmieci przez dzieci, poniewaŜ to 
dorośli powinni zadbać o to, aby śmieci nie były wyrzucane w miejscach do tego 
nieprzeznaczonych. Radny Krzysztof Giemza podkreślił, Ŝe nie jest zadaniem radnego 
wykaszanie skrzyŜowań, jednakŜe przypomniał, Ŝe przynajmniej dwa razy w roku składa 
interpelację w tej sprawie, która kierowana jest do zarządcy drogi.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz podkreślił, Ŝe wszystkie 
osoby, które interesują się Ŝyciem gminnym wiedzą, Ŝe radny Krzysztof Giemza podejmuje 
interwencje we wszystkich sprawach, o których mowa w piśmie od dłuŜszego czasu. Radny 
Krzysztof Sankiewicz wyraził zdziwienie faktem, iŜ pismo takowe wpłynęło na jego ręce               
i gdyby był podany adres zwrotny, wówczas zostałoby ono odesłane.  
 
Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe juŜ podczas kampanii wyborczej przed wyborami do 
rad gmin dochodziło pod jego adresem do działań, które miały mu utrudnić jej 
przeprowadzenie i zdarza się, Ŝe do dnia dzisiejszego otrzymuje listy, których treść „nie licuje 
z honorem człowieka, ale nie ma w nim zadry”.  
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie i zachęcił 
radnych do reprezentowania gminy w odbywających się w najbliŜszym czasie DoŜynkach 
Wojewódzko – Archidiecezjalnych oraz pozostałych uroczystościach na terenie gminy.  
 
                                                                                             
 
Protokołował:                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
Podinspektor                                                               /-/ Krzysztof Sankiewicz  
mgr Magdalena Głucha  


